



## Temporary Storage Facilities at MMW Library 蒙民偉圖書館臨時儲物設施

We are pleased to announce that temporary storage facilities have been set up inside Mong Man Wai Library as suggested by our students. Library users who need to leave the library building for a short period of time, e.g. to take a meal break or to meet fellow students, may deposit their belongings in the Octopus-operated self-service locker system installed inside the 7 x 24 Learning Centre on G/F. This service is free-of-charge for the first two hours. From the 3<sup>rd</sup> hour onward, \$2 will be charged per hour or part thereof. In addition, lock-anchors have been installed on all pedestals of Study Carrels at the Research Commons on 4/F. Students and colleagues may bring their own pad-locks to lock the pedestals of their Study Carrels during the sessions checked in by them.

For more details on the rules and regulations, please contact our Circulation Counter at 2948 6658, or visit the following webpages:

Octopus-operated Self-service Lockers on G/F: <http://www.lib.eduhk.hk/self-service-lockers/>

Pedestals of Study Carrels on 4/F: <http://www.lib.eduhk.hk/rcommons/#pedestal>

根據同學們的建議，我們在蒙民偉圖書館內增加了臨時儲物設施。需要暫時離開圖書館的讀者(例如外出用膳或和同學會面)，現在可以將隨身物品暫時存放在圖書館地下7 x 24研習中心內的八達通自助儲物櫃內。此項服務首兩小時免費，第三小時起每小時收費兩元，不足一小時亦作一小時計。此外，四樓研習閣自修間內所有儲物櫃都已經加上鎖扣。在報到後，同學及同事可以在預訂的使用時段內，使用自攜掛鎖鎖上其自修間的儲物櫃。

有關使用守則的詳情，請致電2948 6658聯絡流通服務台或瀏覽以下網頁：

地下八達通自助儲物櫃：<http://www.lib.eduhk.hk/zh/self-service-lockers/>

四樓自修間儲物櫃：<http://www.lib.eduhk.hk/zh/rcommons/#pedestal>



Octopus-operated Self-service Lockers, G/F  
地下八達通自助儲物櫃



Lock-anchor on the pedestal of a Study Carrel, 4/F  
四樓自修間儲物櫃上的鎖扣

Sidney Cheng, Librarian

圖書館館長 鄭保瑛

30 January 2018